



恒生銀行  
HANG SENG BANK

## 关于恒生银行(中国)有限公司普通账户更名为优进理财账户的通知

尊敬的客户：

自2015年1月19日起，恒生银行(中国)有限公司普通账户将更名为优进理财账户。现有客户服务内容及收费标准、账户条款及细则不受影响。

感谢您的支持，我行将一如既往为您提供全面的银行服务！如需查询或协助，请致电客户服务热线8008 30 8008 / 4008 30 8008。

恒生银行(中国)有限公司

2015年01月19日

## Notification on Rename from Normal Account to Preferred Banking Account

Dear Sir/Madam,

The Normal Account of Hang Seng Bank (China) will be renamed as Preferred Banking Account, effective from 19 Jan 2015. The current service scope, tariff, account terms and conditions will remain unchanged for existing customers.

Thanks for your kind support as always, we will continue providing high standard full banking services! For any inquiries or assistance, please contact our customer hotline 8008 30 8008 / 4008 30 8008.

Hang Seng Bank (China) Limited  
19 Jan 2015